

Short Description of علي حميد علي العويس

Has a vast experience in the management of various companies operating in the Food and Beverages Industry in the United Arab Emirates, and he is a member of the Board of various financial institutions operating in the United Arab Emirates.

نبذة مختصرة عن المترشح: علي حميد علي العويس

لديه خبرة واسعة بمجال إدارة الشركات العاملة بقطاع المشروبات والأغذية بدولة الإمارات العربية المتحدة، ويشغل عدة مناصب بمجال إدارة مؤسسات مالية بدولة الإمارات العربية المتحدة.

Short Description of بطي عبيد بطي الملا

Has more than 30 years of experience across the Insurance, Health, Food and Beverage, and he is a member of the Board of various financial institutions operating in the United Arab Emirates.

نبذة مختصرة عن المترشح: بطي عبيد بطي الملا

لديه خبرة تزيد عن 30 عاماً في مجالات مختلفة تشمل قطاع التأمين، الصحة، المشروبات والأغذية، ويشغل عدة مناصب بمجال إدارة مؤسسات مالية بدولة الإمارات العربية المتحدة.

Short Description of موسى محمد عبدالله الرئيسي

Holder of an MBA, with more than 15 years of experience in trading, and management of real estate projects.

نبذة مختصرة عن المترشح: موسى محمد عبدالله الرئيسي

حامل لشهادة الماجستير في إدارة الأعمال، وبخبرة تزيد عن 15 عاماً في مجال التجارة وإدارة المشاريع العقارية.

Short Description of حمود احمد محمد الهنائي

Has more than 30 years in the management of Construction, Industrial and agricultural companies.

نبذة مختصرة عن المترشح: حمود احمد محمد الهنائي

يملك خبرة تزيد عن 30 عاماً في إدارة شركات عاملة بقطاع البناء، والصناعة والزراعة.

Short Description of محمد عبدالعزيز علي عبدالله العويس

Has a vast experience in the management of various companies operating in the Food and Beverages Industry in the United Arab Emirates.

نبذة مختصرة عن المترشح: محمد عبدالعزيز علي عبدالله العويس

لديه خبرة واسعة بمجال إدارة الشركات العاملة بقطاع المشروبات والأغذية بدولة الإمارات العربية المتحدة.



